
Fjä ll bostrans samfällighetsförening

Motion till årsstämman2717 2003 ang.sänkt hastighet på föreningens vägnät

Jag har som boende inom område, sedan å12003, uppmärksammat at hastigheten på

Fjällbostrandsvägen och den delV Kvarnmyrvägen som används som genomfartstrafik är mycket hög

iu många fall, långt över de 30 km/tim som är tillåtet

Med tanke på att det nu har flyttat in många barnfamiljer inom området bör hastigheten sänkas till
20 m/tim för att svåra olyckor ej skall inträffa,

Mitt yrkande är att stämman röstar för att en sänkning av hastigeten till 20 km/tim genoföres.
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